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To: a. IE (EE EREDIEEinves. EEE, EE GEDEEE@ inv. i IKE.
BEE) Dminvws.

Cc:

n

REE EET inv. IEXEDN  (EXED)) BEXETE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e 1:4

Sent: Fri 1/15/2021 11:07:20 AM

Subject: RE: Vragen aan RIVM over Moderna

Received: Fri 1/15/2021 11:07:20 AM

Hoi,

Ik heb net contact gehad met[EEEBE IEEE. kreeg 5.1.20 JR te pakken. Zij vertelde dat ze bezig zijn een draaiboek te

maken, waarin 0.a. opgenomen wordt wie informeert huisartsen, apotheken, cliénten, toestemming etc. Zij maken gebruik van

de ‘geleerde lessen’ van BioNTech en nemen de knelpunten daaruit mee. Wij krijgen dat draaiboek ook. Ze wist alleen nog niet

wanneer het af was, aangezien zij net is aangeschoven hierbij.
Ik vertelde dat wij een lijst met vragen/punten hadden, ook geleerd uit het BioNTech traject. Ik benoemde al wat punten en

volgens haar was dit al opgenomen in het draaiboek. Ze vond het een goed idee om vragen etc. te delen, maar wel afgesproken
dat we eerst het overleg van vanmiddag afwachten omdat zij verwacht dat we dan het draaiboek en/of protocol met elkaar

doornemen. Onze lijst kan dan nog aanvullend zijn en volgt dan.

ver: E30 IE (KE REED REM ins

Verzonden: ag 15 januari 2021 11:51

Aan; ER | 2 ER)JEEM eminvws.nl>; BES BE. {> JEEHeminvws.ni>; EES EBB BEY)
@minvws.nl>

cc: IESE IE (EY) SEE ins. EEE (EES) SEEM enw.»

Onderwerp: RE: Vragen aan RIVM over Moderna

Ik denk inderdaad dat het goed is dat eerst te checken. Groeten,

Van:BE3 minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 10:17

=. (BEd) <BEARN © minvws.ni>; [EES B. )

Onderwerp: RE: Vragen aan RIVM over Moderna

Ja, dat lijkt me wijs. En dan gewoon vragen naar het protocol

Als ze dat niet hebben, dan weet je genoeg

Van:BE)BEa2 |JEN @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 10:09

aminvws.nl>; [IES ) minvws.nl>
5.1.2e @ minvws.nl>; ; ) minvws.nl>;BEBB BE BEY

Onderwerp: RE: Vragen aan RIVM over Moderna

Hoi,

Dank. Eerlijk gezegd heb ik daar vannacht over na liggen denken. Dat het inderdaad beetje naar over zou kunnen komen, alsof

zij niets zelf iets kunnen bedenken. Dat komt natuurlijk omdat ze nog helemaal niets met ons gedeeld hebben, ook niet waar ze

staa

Ik2 | bellen straks, ik heb al een paar keer contact met haar gehad, dus dat is misschien wel makkelijk.

van: BED BE. EE) JEEMominvws.nl>
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 10:06

®minvws.nl>; k )

SRT

Onderwerp: RE: Vragen aan RIVM over Moderna
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Hoi

Hierbij met wat aanvullingen.

Een punt meer taktisch: deze reeks van vragen kan nogal overkomen als bemoeizucht en controle drift. Misschien is taktisch

beter om eerst even te bellen en te vragen of ze een protocol of richtlijn oid hebben. Dan kun je kijken of deze vragen daarin

worden beantwoord. En dan kun je daarna de resterende vragen stellen.

iz

Verzonden: donderdag 14 januari 2021 15:04

pr. 3
5 A minvws.nl>; [ES

CC: a. (BERS 5.1.2e @minvws.nl>;

Onderwerp: Vragen aan RIVM over Moderna

N.a.v. de overleggen die jullie al hebben met het RIVM voor de versnelling, hebben wij wat vragen bedacht die we het RIVM

moeten voorleggen ivm Moderna.

Ik kan niet

-
inschatten in hoeverre ze apart opereren of elkaar wel gebruiken. Ik denk dat het niet zal liggen aan de inzet

van

Zouden jullie de vragen nog eens willen checken en zo nodig aangeven welke punten we nog vergeten zijn, maar wel heel

belangrijk zijn.
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